



Junshuang Zhang

Beijing

PRACTICE AREAS

- Intellectual property

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Zhang's practice focuses on patent law. She has extensive experience in patent drafting, preparing responses to office actions, reexaminations, patentability searches, and counseling. The technical fields in which Ms. Zhang practices include wireless communications, computers, artificial intelligence, signal processing, consumer electronics, displays, and semiconductors.

She has helped many worldwide renowned companies obtain nearly a thousand patents in China, Europe, the United States and other countries and jurisdictions, providing them with valuable advice on patent prosecution strategies. Ms. Zhang also advises clients on patent landscaping and strategic analysis.

Before joining Han Kun Law Office in 2019, Ms. Zhang practiced as a patent attorney for eight years at a leading domestic IP law firm.

EDUCATION

Ms. Zhang received a bachelor's degree in Micro-electronics from Sun Yat-Sen University in 2008, and then received a master's degree in Physical-electronics from Jinan University in 2011.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Patent Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张俊双

北京

业务领域

- 知识产权

工作经历

张俊双女士主要从事专利相关的法律事务，具有丰富的专利申请撰写、审查意见答复、复审、可专利性检索以及咨询经验，尤其擅长互联网、通信、电子领域的专利申请和保护，技术领域涉及无线通信、计算机、人工智能、信号处理、消费类电子设备、显示、半导体，等等。

张俊双女士帮助过许多国内外知名公司在中国、欧洲、美国等多地区获得了近千件专利，并为这些公司在中国、欧洲、美国等地区的专利申请和保护策略提供有价值的咨询。张俊双女士还为客户提供专利布局与策略分析方面的咨询服务。

在 2019 年加入汉坤之前，张俊双女士曾在一家国内领先的知识产权代理机构工作 8 年。

教育背景

张俊双女士于 2008 年获得中山大学微电子学专业学士学位，后于 2011 年获得暨南大学物理电子学专业硕士学位。

执业资格

中华人民共和国专利代理人执业资格

工作语言

中文、英文